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Vught, 21 december 2016 

 
 
 

Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Vught 

Betreft: Schriftelijke vragen PvdA-GroenLinks betreffende aanleg tweede kunstgrasveld 

Zwaluw VFC 

 

 

Uit de lokale media (http://ltv-televisie.nl/nieuws/toch-tweede-kunstgrasveld-zwaluw-vfc-

compromis-met-gemeente-vught-in-de-maak/) vernamen wij dat er mogelijk toch sprake van 

is dat Zwaluw VFC een tweede kunstgrasveld krijgt.  

Pvda-GL vindt het opmerkelijk dit te lezen, aangezien Zwaluw VFC na het genomen 

raadsbesluit in maart alsnog weigerde in te stemmen met de bijbehorende voorwaarde die de 

gemeente stelde. 

 

Op 5 juli 2016 ontving de raad een raadsinformatiebrief (RIB) waarin werd medegedeeld dat 

Zwaluw VFC inmiddels bezwaar had aangetekend tegen het genomen (geamendeerde) 

raadsbesluit en dat er daarom een streep ging door een nieuw kunstgrasveld voor hen. 

Tevens werd in deze RIB gesproken over de meerkosten 

(à € 97.000 investering en € 9.800 kapitaallasten) ten behoeve van de aanleg van het 

kunstgrasveld voor Real Lunet. Deze extra kosten kunnen uit de begroting worden gedekt 

door het gedeeltelijk inzetten van het niet-gebruikte krediet voor de aanleg van het 

kunstgrasveld voor Zwaluw VFC. Aldus het college. 

 

De fractie van PvdA-GL heeft hierover de volgende vragen aan het college. 

 

1. Is het college op de hoogte van (de inhoud) van bovengenoemd bericht en berust dit op 

waarheid? 

 

2. Hoe verhoudt het geamendeerde raadsbesluit uit maart jl. zich ten opzichte van deze 

berichtgeving over het tweede kunstgrasveld voor Zwaluw VFC? 

 

Er wordt gesproken over een compromis: 

3. Hoe luidt dat compromis en hoe staat het met de zeggenschap van de raad in deze? 

 

4. Hoe gaat het college de kosten die de aanleg van het tweede kunstgrasveld voor Zwaluw 

VFC met zich meebrengen dekken? 

Van de in eerste € 450.000 die hiervoor was gereserveerd, is inmiddels immers 

€ 97.000 naar het veld voor Real Lunet gegaan. 

 

5. Wat is de status van de andere in het geamendeerde raadsbesluit genoemde maatregelen 

die zouden worden genomen (bv. kleedkamers)? 

 

6. Verwacht het college nog meer onvoorziene, en dus niet in de begroting opgenomen, 

kosten voor de verenigingen. Bijvoorbeeld voor verlichting of een ander soort kunstgrasveld - 

gezien de actuele discussie over de rubberkorrels op de kunstgrasvelden? 

Zo ja, wanneer kan de raad daar een voorstel voor verwachten? 

 

 

In afwachting van uw antwoord, 

 

Namens de fractie van PvdA-GroenLinks, 

 

Floor Bink 
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